
ВІДГУКИ випускників



Кілька слів про кафедру та навчання:

Найкращі відгуки та чудові компетентні
викладачі. Професійна підготовка студентів,
яким надаються знання та широке поле для

саморозвитку і самоосвіти у своєму предметі.
Якісна освіта дає змогу студенту рости у глибину

своєї професії.

Роки навчання: 2016-2018
Освітня програма: управління

навчальним закладом
Місце роботи та посада:
директор комунального

дошкільного навчального
закладу (ясел-садка)#32

“Солов’ятко” Івано-
франківської міської ради.

Атаманчук (Чікалова) Мар’яна
Василівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Два роки на магістратурі, на кафедрі управління та бізнес-
адміністрування, досі викликають в мене тільки теплі

спогади. Викладачі зуміли створити таку атмосферу, що я із
задоволенням ходила на семінари, а лекції, то взагалі окрема

тема, було враження що я сиджу десь на якомусь крутому
міжнародному тренінгу:) Також вразило ставлення

викладацького складу до студентів, ми могли спокійно
прийти на кафедру та всю велику перерву поговорити на

якусь цікаву тему. Ця кафедра – це маленька Європа в ПНУ:)
Зараз працюю в місті Київ, адміністратором спортивного

клубу, застосовуючи свої знання в спілкуванні з персоналом
на гостями клубу. Вже цієї весни планую повернутися у

рідний Івано–Франківськ та допомагати чоловікові розвивати
свою справу, із нетерпінням вже чекаю цього, щоб

застосувати свої знання у бізнесі :)

Роки навчання: 2016-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:адміністратор
спортивного клубу м.

Київ

Батющенко Іванна Іванівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Незважаючи на період карантину і рік он-лайну, було
цікаво навчатися, на парах хотілося бути. Викладачі
кафедри викладалися на всі 100%. На заняттях була

невимушена атмосфера, можна було вільно спілкуватися
з викладачами, інколи дискувати, ділитися думками.
Дуже багато цікового матералу: текст, презентації,

короткі відео, фільми, книги. Таким має бути навчання в
сучасних умовах. Дякую викладачам за їх нелегку

працюІ Дякую одногрупникам за підтримку і та дружню
атмосферу!

 
Зараз працюю начальником Інформаційного відділу
Прикарпатського університету, де маю можливість

відшліфувати навики здобути під час навчання.

Роки навчання: 2019-2020Освітня програма: управліннянавчальним закладомМісце роботи та посада:начальник інформаційноговідділу ДВНЗ
“Прикарпатськийнаціональний університетімені Василя Стефаника”

Бедрій Тарас Романович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Я закінчила кафедру управління та бізнес-адміністрування в 2018
р. Найбільше запам’яталася простота у відносинах з

викладачами та керівництвом кафедри. Відкрите та щире
ставлення викладачів до студентів, сприяло формуванню
дружньої атмосфери у колективі, спрощувало проблемні

ситуації та заохочувало до ефективного навчання. Значним
плюсом у навчанні на кафедрі управління та бізнес-

адміністрування є широкий спектр знань, які студенти
отримують у ході навчання, жодних хабарів, співпраця з

закордонними університетами та проведення різноманітних
тренінгів на базі кафедри. Моя чинна посада – адміністратор

кафе. Специфіка роботи вимагає знання широкого кола питань з
різних сфер менеджменту та управління. Знання, які я здобула у
вашому учбовому закладі, допомагають мені щодня у прийнятті

важливих рішень управлінського характеру. У моїй пам’яті
залишились тільки приємні спогади про роки навчання на

кафедрі управління та бізнес- адміністрування.

Роки навчання: 2017-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та
посада: адміністратор

кафе

Боднар Уляна Дмитрівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Я навчалась на найкращій кафедрі з неймовірно чудовим
колективом викладачів. Це найкращі роки навчання.

Дуже вдячна викладачам за хороші знання, за мотивацію та
підтримку, а головне віру в мої ідеї.

Зараз я працюю представником декількох Німецьких
компаній. Проводжу набір студентів для проходження

оплачуваної практики в Німеччині. В основному це збір
сільськогосподарської  продукції, сортування бутилок,

прибирання готелей.
За місяць роботи студенти заробляють від 1000 до 1500 €.
Ближче до літа плануємо набір дипломованих медсестер в

Німецькі лікарні. Там зарплата становить 2500€.

Роки навчання: 2016-
2017

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:представник декількохНімецьких компаній

Бойчук Роксолана Сергіївна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Кафедра управління і бізнес адміністрування –
яскравий приклад якісної європейської

освіти. Новітні технології, сучасний підхід і
невимушена атмосфера під час занять. Тут

завжди допоможуть і підкажуть)))
Роки навчання: 2016-

2018
Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:Service Desk Intern у
компанії SoftServ

Борис Юлія Зіновіївна



Кілька слів про кафедру та навчання:

овсім скоро я стану випускницею університету ПНУ, кафедри
«Інституту післядипломної освіти та довузівської підготовки» зі

спеціальності «Менеджмент та бізнес-адміністрування» і мені дуже
сильно не хочеться з Вами розлучатись. На протязі п’яти років

викладачі кафедри заохочували нас самими найкреативнішими
способами, які тільки можна придумати, наш різносторонній розвиток
був завдяки їм, вони надзвичайно круті. Вміли якісно, цікаво а основне

за сучасним розвитком подавати лекційний матеріал, який у будь-
якому випадку знадобиться мені у подальшій в професії. Як на мене це
надзвичайно круто коли ти вивчаєш саме те, що є актуальним на даний

момент, а не те, що було актуальним 30-50р тому. А ще тут є
турботливе керівництво, яке дбає про студентів і з розумінням

ставиться до їхніх проблем. Систематично кафедра проводить різні
заходи для студентів залучаючи випускників та й не тільки, які вже

досягли певного рівня успіху у своїй справі (конференції, благодійні
акції, тренінги тощо). Висловлюю подяку викладачам, котрі зробили
великий внесок в розвиток моєї свідомості, світогляду, надали мені

величезний багаж знань, допомогли в формуванні моєї особистості в
цілому.

Роки навчання:
2019-2020

Освітня програма:
бізнес-

адміністрування

Ватралюк Тетяна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Підчас навчання в магістратурі “Управління навчальним
щакладом” на кафедрі “Управління та бізнес адміеістрування

здобув нові й цікаві знання з управління, ведення бізнесу,
стратегічного планування, маркетенгу та сучасних тенденціях

в управлінні організацією. Завів багато нових, корисних та
цікавих знайомств. На кефердрі імпонує позитивне ставлення

до студентів, якісний педагогічний склад (мололі, цікаві,
харизматичні науковці, що любоять свою справу).

Коученговий супровід викладачів як підчас навчання так і по
його завершенню. Цікаві тренінги та заходи організовані

кафедрою. Атмосфера дружньої команди.
На даний час працюю в Дошкілтному навчальному закладі

(ясла-садку) “Лісова казка” на посаді музичного керівника та
займаюсь підприємницькою діяльністю.

Роки навчання: 2016-2018Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:Дошкільний навчальнийзаклад (ясла-садок) “Лісоваказка”, музичний керівник

Візнович Ярослав Ярославович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Пригадую слова Надії Володимирівни*..ааа, це ви той
хлопчик у кого дуже низькі бали?*?

Так так був такий момент коли я тільки приніс документи до
вступу на кафедру МБА. Хай краще наші результати говорять

про те, куди задали напрям викладачі кафедри.
Якщо ви стали на шлях пошуку, то обов’язково знайдете ТЕ,
що змотивує до нових цілей, нових дій. Якраз саме ТИМ для
мене у свій час став колектив кафедри, за що щиро вдячний

♥

На даний момент я підприємець,і є співвласником мережі
магазинів @groshyk100

Якщо є бажання отримати знання, а не тільки *протирати
штани*? боюсь тобі пощастило мати можливість вступити на

кафедру управління та бізнес-адміністрування!
Хай щастить?

Роки навчання: 2017-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:
підприємець,

співвласник мережімагазинів @groshyk100

Вінтоняк Василь Васильович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Навчання в університеті було цікавим та
пізнавальним, що дало можливість значно збагатити

свій багаж знань, і це все завдяки молодому та
прогресивному колективу кафедри управління та

бізнес-адміністрування, які на високому рівні
проводили пари, за що щиро вдячний!

Майбутнім студентам хочу побажати відкритості та
щирості з своїми викладачами і вони вам

допоможуть стати професіоналами у обраній вами
сфері!

Роки навчання: 2017-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:ДПВО ”КАРПАТИ”,
начальник зміни

Водославський Олег Ігорович



Кілька слів про кафедру та навчання:

З цією чудовою кафедрою я познайомився ще
за кілька років до того, як сюди вступив, і
одразу зрозумів, де саме я хочу вчитися на

магістратурі. І жодного разу не пошкодував.
Разом із цікавою та доступною методикою

викладання тут також роблять все і для
особистісного розвитку своїх студентів.

Безперечно. кафедра управління та
адміністрування – саме те місце для майбутніх

управлінців та менеджерів.

Роки навчання: 2017-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:Radisson Blu Resort,Bukovel,Front Desk
Receptionist

Гаврилюк Денис
Олександрович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Під час навчання в магістратурі на кафедрі управління та бізнес-
адміністрування у 2015-2017 році, я отримала всі необхідні знання та

розвинула професійні навички для подальшого свого розвитку в
науковій діяльності.

Значним плюсом у навчанні на кафедрі управління та бізнес-
адміністрування є широкий спектр знань, які студенти отримують у

ході навчання. Викладачі кафедри були висококваліфіковані,
компетентні, відкриті до спілкування, захоплені своєю справою та

об’єктивні. Навчальний процес здійснювався за інноваційними
методиками, та з використанням мультимедійного обладнання.

Також вагомим плюсом навчання були різні можливості для
покращення знань студентів, які надавала кафедра. Наприклад участь у

різних грантах, стипендіальних програмах, тренінгах, майстер-
класах, та навчання закордоном.

З впевненістю можна сказати, що 1,5 року навчання на магістерській
програмі «Бізнес-адміністрування» на кафедрі управління та бізнес
адміністрування – це якісна освіта, яку надають професіонали своєї

справи.

Роки навчання: 2015-2016Освітня програма: бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:аспірант, молодшийнауковий співробітникПрикарпатськогонаціонального університетуімені Василя Стефаника

Галас Леся Іванівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Дана кафедра є найкращою. Навчання на ній
реально допогає в побудові кар’єри, розширює
світогляд кожного студента, додає впевненості

у своїх силах та вчить чітко ставити
приорітетні цілі.

Працюю мамою двох діточок, керівником та
бухгалтером свого бізнесу та над новим бізнес-

проектом.

Роки навчання: 2015-
2016

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:керівник та бухгалтер
свого бізнесу

Гецко (Чарвак) Вікторія
Ігорівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Працюю у Консалтинговій компанії
«Парасоля» на посаді Керівник відділу

обслуговування фізичних осіб-підприємців.
Предметне наповнення програми бізнес-

адміністрування – цікаве та сучасне.
Дає глибокі знання в сфері ділового

адміністрування та управління.
Багато цієї інформації – використовую у

своїй щоденній роботі.

Роки навчання: 2015-2016Освітня програма: бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:Консалтингова компанія«Парасоля», керівниквідділу обслуговуванняфізичних осіб-підприємців

Глинянська Галина Василівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Навчання в магістратурі на кафедрі управління та бізнес-адміністрування –
один з ключових моментів у моєму житті, який дозволив успішно реалізувати

набуті знання і здобути актуальні на сучасному ринку праці ключові
компетенції. Навчання було дуже динамічним і логічно структурованим. Ми

вивчали чимало цікавих навчальних предметів, серед яких були дисципліни з
проектного менеджменту, стратегічного управління, тайм-менеджменту та

аналітичних дисциплін. Також, важливим плюсом була простота та щирість у
відносинах з викладачами та керівництвом кафедри. Відкрите та щире

ставлення викладачів до нас, студентів, сприяло формуванню продуктивної та
дружньої атмосфери у колективі, заохочувало до здобуття нової інформації.

Значною перевагою у навчанні на кафедрі управління та бізнес
адміністрування є широкий спектр знань, зокрема, дуже продуктивними для

мене стали заняття іноземною мовою, які студенти отримують у процесі
навчання, що сприятиме в подальшому бути гнучким при обиранні професії.

Це дозволило мені розглядати чималу кількість робочих пропозицій та в кінці
зупинитися на кар’єрі проєктного менеджера. Специфіка роботи в сфері
управління вимагає знання широкого спектру питань з різних галузей

менеджменту та ринкових відносин. У мої обов’язки входить менеджмент
проектів, спілкування з клієнтами іноземною мовою, бізнес-аналітика

проектів, робота з командами та комунікація з менеджментом компаній.
Протягом навчання я здобув чимало знань, яку у майбутньому допомогли
краще реалізуватися в професії та удосконалити свої навички проєктного

менеджера.

Роки навчання: 2017-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:Webmil, Project
Manager

Гой Олесь Тарасович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Шановні викладачі кафедри управління та бізнес-
адміністрування! Я щиро вдячна вам за вашу працю і ті знання,

які я отримала під час навчання. Майже всі студенти, і я не
виключення, запитують – “Навіщо нам все це потрібно?”. Проте,
коли ти починаєш зустрічатися з реальними задачами на роботі,

ти розумієш, що знання із менеджменту, управління та бізнес-
планування завжди стануть в пригоді. Кафедра управління та

бізнес-адміністрування надзвичайний спектр та комплекс знань
для роботи в будь-якій галузі нашої країни. Чи використаєте Ви
ці знання – залежить від Вас самих. І на останнє, хотіла би дати
декілька порад: перш за все, ретельно вчіть англійську мову, так
як для отримання гарної посади це обов’язковий атрибут. Вже з

перших курсів намагайтесь визначитися, в якій галузі ви
плануєте працювати і починайте поглиблювати власні знання в
цій галузі, в тому числі завдяки додатковим курсам. Бажаю всім
успіхів в навчанні, а кафедрі – розвитку і талановитих студентів.

FacebookMastodonEmail

Роки навчання: 2019-
2020

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:менеджер туристичного
агентства

Дубей Еліза

https://kutba.pnu.edu.ua/#facebook
https://kutba.pnu.edu.ua/#mastodon
https://kutba.pnu.edu.ua/#email


Кілька слів про кафедру та навчання:

У Прикарпатському національному університеті імені Василя Стефаника я
навчалася двічі. Спеціальність управління навчальними закладами на той
час була нова для університету і я була одна з тих студентів, які вперше

прийшли на навчання за цією спеціальністю. Оскільки перша вища освіта,
яку я здобувала в Львівській комерційній академії, була економічного

напряму ( облік і аудит) , навчатися менеджменту мені було і звично і ново
водночас. Перш за все хочеться відмітити сучасний підхід викладачів

кафедри управління та бізнес- адміністрування до навчального процесу.
Заняття завжди відбувалися в атмосфері цікавої дискусії, динамічно, з

використанням КТ. Безліч практичних ситуацій було розглянуто та
детально проаналізовано з точки зору менеджменту та законодавчого

регулювання. Відкритість, щирість та високий професійний рівень
викладачів завжди стимулювали до якісного та наполегливого навчання

за спеціальністю. Додатково хочеться відмітити й той факт, що кафедрою
організовуються цікаві семінари , тренінги та зустрічі в різноманітних

форматах як для викладачів кафедри, так і для студентів, що дозволяє
додатково вивчати актуальні питання даної сфери діяльності та завжди
крокувати в ногу з сучасними тенденціями в освіті та управлінні. Дякую

всім викладачам кафедри за якісно новий рівень викладання та підходу до
навчання студентів, щиро переконана, що це одна з найкращих кафедр

університету та найдинамічніша в своєму розвитку! 

Роки навчання: 2016-2018Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:Приватний підприємець.Власник дитячого центрурозвитку та художньоїшколи “Еники-Беники” м.Івано- Франківськ.

Зуб Людмила Віталіївна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Навчання на кафедрі управління та бізнес-адміністрування принесло мені
море приємних вражень і, звісно, потрібних теоретичних та практичних
знань.  Викладацький склад представлений здебільшого молодими та
досить цікавими й обізнаними спеціалістами, котрі добре знають свою

справу і вміло та доступно доносять відповідні знання до кожного
студента. Від студента ніколи не вимагали писати «тонни» непотрібних
конспектів (адже це не є показником знань) і він ніколи не почував себе

на практичних занняттях, як на «допиті» J. Тому найбільше, що мені
сподобалось та запам’яталось це те, що кожна пара проводилась у
дружній та невимушеній атмосфері, де викладач ніби зливався зі
студентським складом та ставав невід’ємною частиною групи.

Проводячи пари в інтерактивній формі та у формі спілкування, чи навіть
навчальної гри на відповідну тему заняття, викладачі кафедри могли

зрозуміти, хто і як зі студентів засвоював матеріал, наскільки був
активний та відповідно до цього оцінювали успішність кожного.

Якщо б мене хто-небудь запитав, що я найбільше любив у навчанні, то я
би впевнено відповів, що викладачів, пари та своїх одногрупників!

Люблю, сумую за всіма та ніколи не забуду!

Роки навчання: 2016-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:менеджер з продаж веб
студії “FlyFox”

Калинюк Тарас Михайлович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Я Кірієнко Г. Д., Працюю у Брошнівському
професійному лісопромисловому ліцеї ( ПЛПЛ),

майстром в/н з професії перукар!? ♀? ♂
На кафедрі управління та бізнес-адміністрування,

працюють справжні знавці своєї справи та люди , які
надихають, діляться ідеями, ? ?? ?? ?вчать мати і

застосовувати власні ідеї, вчать бути успішними? ?? ?
та креативними? ?? ?? ?, від яких черпаєш багато
позитиву і наснаги! Це добрі, щирі, позитивні

викладачі і керівники! Навчатись там, було одне
задоволення і незабутні студентські роки?! Дуже

вдячна кафедрі управління та бізнес-адміністрування? і
всім щирі вітання?! Подальших успіхів ВАМ ?і Божого

Благословення?!

Роки навчання: 2016-2018Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:Брошнівський професійнийлісопромисловий ліцей(ПЛПЛ), майстр в/н з
професії перукар

Кірієнко Ганна Дмитрівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Навчаючись на спеціальності “Менеджмент” освітня програма
“Управління навчальним закладом”, я здобула неоціненний досвід,
яким з нами, студентами, ділилися викладачі кафедри. Це не були

монотонні лекції викладачів для студентів, а конструктивний
навчальний діалог із зворотнім зв’язком , де ми могли отримати

професійні відповіді на наші питання, як з теоретичної, так і з
практичної сторони. Скажу відверто, хоча це друга вища освіта, яку я
здобуваю, але навчання для мене не було” легким” , але це не дивно,

бо легке навчання не може бути якісним. Що для мене є Кафедра
управління та бізнес-адміністрування? Це Кафедра, яка задає ритм, це
можливості для саморозвитку і вдосконалення. Освіта впродовж життя

– це для мене важливо. Чому я знову студентка ПНУ? Бо ПНУ – це
Правильний,

Надійний вибір
Університету!

P.S. Особлива вдячність моєму науковому керівникові магістерської
роботи проф. Михайлишин Галині Йосипівні, яка завжди мотивувала,

розуміла, координувала.

Роки навчання: 2019-2020Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:начальник загальноговідділу Прикарпатськогонаціонального університетуімені Василя Стефаника

Корнієнко Тетяна Богданівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Як випускниця кафедри управління та бізнес-адміністрування,
я з упевненістю можу сказати, що вступ на дану спеціальність

– це крок до майбутнього успіху. Адже навчання за даною
спеціальністю дає широкий спектр знань, котрі можна

застосувати у різних сферах сучасного економічного світу ну
і не тільки. Я вдячна викладачам, які допомогли отримати не
лише теоретичні знання, а й практичні навички. На кафедрі

ніби опиняєшся у великій дружній сім’ї, де відчуваєш
підтримку та порозуміння. І якщо виникають проблеми –

викладачі завжди з розумінням йдуть на зустріч.
Теперішнім студентам бажаю успіхів у навчанні та наукових

досягнення.
На даний час у декреті, але працюю на фірмі ПВКФ «ВСК»,

посада менеджер у сфері надання кредитів.

Роки навчання: 2015-
2016

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:фірма ПВКФ «ВСК»,менеджер у сфері
надання кредитів

Королик Тетяна Володимирівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Випускниця 2018 року кафедри менеджменту та бізнес – адміністрування
за спеціальністю «менеджер, керівник навчального закладу».

ПНУ ім.В.Стефаника – один із найкращих університетів України. Саме на
цій кафедрі , я отримала колосально важливі для мене знання і навички,
як керівника , менеджера. Отримавши широкий спектр знань, я з гордістю

використовую їх у своїй роботі. Компетентні, відкриті до спілкування,
захоплені своєю справою викладачі кафедри допомогли мені оволодіти

сучасними технологіями управління, написання проєктів і стати
успішною людиною у своїй сфері діяльності. Хочу відзначити високий
рівень викладання і професіоналізм цілої команди кафедри. Це люди ,

які « на своєму місці», це люди, які дають напрямок і рух твоїм планом і
думкам, це люди, які задають тобі позитивний ритм твого майбутнього.
З гордістю і впевненістю можу рекомендувати цей навчальний заклад і,
зокрема кафедру менеджменту та бізнес – адміністрування для майбутніх

студентів!Стіни цього навчального закладу стануть для Вас «другим
домом», а викладачі і студенти – «другою сім’єю». Висловлюю щиру

подяку усім викладачам кафедри!Успішного Вас розвитку і процвітання!

Роки навчання: 2017-2018Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:Директор БукачівськогоЗДО (ясла-садок)
«Малятко»

Куца Тетяна Юріївна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Працювала у Тисменицькому ЗДО вихователем. Зараз у
декретній відпустці. Випускниця кафедри здобула кваліфікацію

магістра за спеціальністю “Менеджмент” освітня програма
“Управління навчальним закладом”.

“Кращі уми не в уряді. Якби вони там були, бізнес викрав би їх.” –
Рональд Рейган. У свою чергу можу перефразувати “Кращі уми

не в уряді, вони на кафедрі управління та бізнес адміністрування!
“. І це справді так. Неодноразово переконувалась у

компетентності викладачів. Їхні слова надихають вселяють в
тебе сили зробити щось. Змістовні лекції це не нотування в
товстому зошиті, а обговорення, дискусії, презентації, відео.

Викладач не обмежується темою лекції, а всесторонньо
розглядає всі можливі варіанти, які знадоблятьсяина практиці і у
реальному житті. Кафедрі бажаю успіхів, нових ідей і злетів! А

майбутнім студентами побажаю – “Ви отримуєте від життя лише
те, що наважуєтесь попросити. Не бійтесь підвищувати планку.”

– Опра Уїнфрі.

Роки навчання: 2016-
2018

Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:Тисменицький ЗДО,
вихователь

Кучар Наталія Яромирівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Закінчила магістратуру в грудні 2018 року за спеціальністю УНЗ
(управління навчальним закладом) кафедри управління та бізнес-
адміністрування Прикарпатського національного університету ім.

В.Стефаника. Якщо говорити про кафедру, то тут працюють справжні
знавці своєї справи. Основне, що запам’яталося – це простота у

спілкуванні з викладачами та керівництвом кафедри. Щире та відкрите
ставлення викладачів до нас, студентів, сприяло формуванню дружньої
атмосфери у групі, спрощувало проблемні ситуації та заохочувало до

здобуття знань. Моя чинна посада – завідувач фортепіанно-теоретичним
відділом дитячої музичної школи Войнилівської ОТГ Калуського району
Івано-Франківської області, викладач музично-теоретичних дисциплін,

керівник дитячого хору «Камертон» і шумового оркестру школи. Цікаво…
одразу після закінчення навчання мені запропонували стати керівником
Народного хору «Придністров’я», яким я є по сьогоднішній день. Також

навчаю музичного мистецтва учнів у Мостищенській ЗОШ І-ІІ ст.
Калуської ОТГ. Після навчання на кафедрі у мене залишились друзі, багаж

знань та неймовірна кількість приємних спогадів про час навчання на
кафедрі.

Ви – кращі!

Роки навчання: 2017-2018Освітня програма: управліннянавчальним закладомМісце роботи та посада: завідувачфортепіанно-теоретичним відділомдитячої музичної школиВойнилівської ОТГ Калуськогорайону Івано-Франківської області,викладач музично-теоретичнихдисциплін, керівник дитячого хору«Камертон» і шумового оркеструшколи

Лукасевич Марія Богданівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

У вересні 2015 року я розпочав своє навчання на кафедрі управління та бізнес-
адміністрування. Це було для мене здобуттям другої вищої освіти. Основне, що
запам’яталося – це простота у відносинах з викладачами кафедри. Молоді та

енергійні викладачі не тільки давали якісні та професійні знання, але і
постійно самоудосконалювались та поглиблювали свої знання, щоб зробити

навчальний процес максимально простим, корисним та практичним.
Діяльність викладацького складу кафедри завжди була спрямована на

реалізацію потенціалу студентів. Викладачами було організовано велику
кількість тренінгів, конференцій, круглих столів, налагоджено співпрацю з

зарубіжними навчальними закладами і установами, в яких студенти
отримували можливість пройти стажування. У червні 2017 року я здобув

ступінь магістра за спеціальністю «бізнес-адміністрування».
Наразі я працюю на державній службі в Міністерстві у справах ветеранів,

тимчасово окупованих територій та внутрішньо переміщених осіб України.
Специфіка моєї роботи вимагає широкого кола знань в різних сферах

суспільних відносин, тож отриманні знання під час навчання на кафедрі
управління та бізнес-адміністрування дійсно допомагають мені якісно

виконувати свої професійні обов’язки. Зараз, через більше ніж два роки після
закінчення навчання, я спостерігаю як кафедра на навчальний процес постійно
модернізується, створюються нові спеціальності та освітні програми, а отже,

можу сказати, що у регіоні та в державі в цілому кількість фахових та
професійних спеціалістів буде тільки збільшуватися.

Роки навчання: 2015-2017Освітня програма: бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:державна служба вМіністерстві у справахветеранів, тимчасовоокупованих територій тавнутрішньо переміщених осіб
України

Марлен Сагіров



Кілька слів про кафедру та навчання:

У 2018 році я закінчила ПНУ ім. Василя Стефаника, і здобула
ступінь магістра за спеціальністю «Менеджмент». Професійна
кваліфікація: «Менеджер. Керівник навчального закладу». Мені
приємно, що я обрала саме цей університет і була студенткою

кафедри управління та бізнес-адміністрування. За ці роки я
зустріла багато цікавих та відданих своїй справі людей. І можу

впевнено сказати, що на даній кафедрі працюють найкращі
викладачі з високим рівнем знань,які завжди підтримають,
зрозуміють та допоможуть.Також варто зауважити, що всі
викладачі заохочують до навчання студентів.Щоб лекції не

здавалися нудними вони використовують різні методи
комунікації зі студентами. Тому пари проходять швидко та

цікаво. На даний момент я працюю Завідувачем ДНЗ с. Богдан (
Рахівський р-н, Закарпатська обл.) У роботі я застосовую знання,

які отримала під час навчання в університеті.Велике спасибі
всьому викладацькому складу від одногрупників та мене

особисто.

Роки навчання: 2016-2018Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:завідувач ДНЗ с. Богдан(Рахівський р-н,
Закарпатська обл.)

Мільчевич Марія Петрівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Займаючи посаду генерального директора Вигодського
лісокомбінату та за сумісництвом заступника директора з
правової роботи товариства Уніплит, мною було прийнято
рішення здобути другу вищу освіту за фахом «управлінець»
(перша – правознавство). Я дуже рада, що не помилилась у
виборі закладу освіти, в якому мала отримати відповідні

знання і навички. Особливо хочеться відзначити, що кафедра
управління та бізнес –адміністрування Прикарпатського

національного університету імені Василя Стефаника, крім
теоретичних знань, дала можливість взяти участь у тренінгах,
воркшопах та майстер-класах, на яких навчилась створювати

якісні управлінські рішення та знаходити нові можливості
зробити свою команду ще більш ефективною.

Велика подяка викладачам кафедри, які зрозуміли і стали
добрими наставниками та мотиваторами для подальшого

професійного та особистого росту.

Роки навчання: 2016-2018Освітня програма: бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:генеральний директорВигодського лісокомбінату таза сумісництвом заступникдиректора з правової роботитовариства Уніплит

Пенгрин Ліліана Йосипівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Добрий день.
Очолюю посаду директора філіалу в компанії

“БЕТТА-СЕРВІС” .
Про кафедру управління та бізнес –

адмініструваня можу сказати тільки позитивні
емоції. Кафедра постійно в розвитку

організовуючи семінари, тренінги, коучінг
навчання, що досить суттєво необхідно для

молодого спеціаліста в сучасній бізнес сфері
управління.

Роки навчання: 2016-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:директор філіалу вкомпанії “БЕТТА-СЕРВІС”

Стадник Володимир



Кілька слів про кафедру та навчання:

Мені пощастило!
Я 2 роки здобувала спеціальність на кафедрі управління
та бізнес-адміністрування. В травні 2019 року отримала

диплом і безмежно рада, що навчалась саме там. Тішить,
що мала змогу спілкуватись з такими прогресивними

викладачами та набиратись досвіду. З впевненістю
скажу, щоб не досягнула вершин без них. Також за

період навчання мені вдалось взяти участь в програмі
обміну «Mobility Direct» та навчатись пів року в Польщі,
м. Лодзь. На даний момент, працюю по спеціальності в

компанії Pointer Brand Protection на посаді Customer
Support Manager.

Хочу висловити подяку всьому викладацькому складу за
отриманні знання та віру в мене!

Роки навчання: 2017-
2018

Освітня програма:бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:Pointer Brand
Protection, Customer

Support Manager

Фасольник Софія Іванівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Випускниця кафедри управління та бізнес-
адміністрування, на даний час працюю

провідним фахівцем відділу кадрів ПНУ ім. В.
Стефаника. 1,5 роки навчання на магістратурі
пройшли дуже швидко та круто, всі викладачі

професіонали завжди цікаво і доступно
пояснювали матеріал даних предметів.

Дуже задоволена, що навчалась саме на цій
кафедрі.

Роки навчання: 2016-2017Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:провідний фахівць відділукадрів ПНУ ім. В.
Стефаника

Цьомко Христина Михайлівна



Кілька слів про кафедру та навчання:

Навчання на кафедрі цікаве, завжди
актуальні матеріали, важливі для подальшої

роботи у сфері управління навчальними
закладами. Кваліфікований професорсько-
викладацький склад. Навчання проходить

цікаво, з використанням різних методів
зокрема тренінгів, розбору практичних

ситуацій.

Роки навчання: 2016-
2018

Освітня програма:управління навчальним
закладом

Місце роботи та посада:ЗШ #16, вчитель
інформатики

Шевчук Михайло Ігорович



Кілька слів про кафедру та навчання:

Кафедра управління та бізнес адміністрування є однієї із тих
кафедр під час навчання на якій даже за короткий проміжок

часу можна отримати ті неоціненні навички справжнього
менеджера, на протязі навчання можливо втілити в життя

свою бізнес ідею в чому вам допоможуть дуже професійні і
кваліфіковані викладачі

На даний час працюю: слідчим Івано-Франківського відділу
поліції Головного управління Національної поліції в Івано-
Франківській області, спеціальне звання лейтенант поліції

“Займайся своєю улюбленою справою. Знайди своє
справжнє захоплення і змінюй світ на краще. Єдиний спосіб

робити роботу добре – це любити її і віддаватися їй
повністю” Стів Джобс

Роки навчання: 2016-2018Освітня програма: бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:слідчий Івано-Франківськоговідділу поліції Головногоуправління Національноїполіції в Івано-Франківській
області

Шкатуляк Михайло
Михайлович



Місце роботи та посада: директор Вигодської спеціальної
школи Івано-Франківської обласної ради, вища кваліфікаційна

категорія, педагогічне звання «учитель методист», керівник ГО
«Крок до життя», ГО «КЛАСТЕР директорії Прикарпаття», голова

регіонального осередку ВГО «Асоціація тифлопедагогів
України», член виконавчого комітету Вигодської селищної ради

Вигодської ОТГ Заслужений працівник освіти України

Роки навчання: 2016-
2018

Освітня програма:
управління навчальним

закладом

Якимів Оксана Романівна

Кілька слів про кафедру та навчання:
У своїх 48 років я вирішила вступати до Прикарпатського на

МВА, прочитавши інтерв’ю професора Валентини Якубів в
часописі «Галичина». Загальновідомо, що світ змінив

парадигми і підходи до дефініцій «керівник», «лідер» і сьогодні
це не просто харизматична людина, а людина, що має ідею. На
цьому фоні я поділюсь своїм управлінським досвідом, який про
себе розділила на дві епохи: до навчання на кафедрі управління і

після нього, тобто, інтуїтивне управління і нормативне,
покладене на професійну основу, згідно здобутої спеціальності

«управління навчальним закладом».



Усі знання, що отримала під час навчання, вклала у авторський онлайн курс «Стратегічний сторітелінг
шкільного менеджера», в якому означені питання висвітлені більш широко. В онлайн курсі я спробувала
поєднати стратегію розвитку закладу зі стратегією управління ним та своїми знаннями, підказати
колегам – директорам ресурси, які дали мені знання і де вони зможуть їх почерпнути і повчитися, так
чітко їм і порадила вступати на кафедру. На старті управлінської діяльності, моя праця була більш
інтуїтивна і емпатійна – як виявилось потім, під час здобуття освіти менеджера в стінах Прикарпатського
(це моя 4 вища освіта тут), цей стиль управління є науково досліджуваним і має назву партнерський.
Так, у цій щоденній рутині  навчання я поступово ставала не лише керівником і добрим (сподіваюсь на
це) управлінцем, а й лідером, причому формальним і неформальним одночасно, що рідко буває з нами,
керівниками. Думаю тепер і аналізую, що власне завдяки найважливішій на мою думку рисі  управління –
емпатії, яку я відкрила у себе за партою на кафедрі, й відбулось моє становлення як керівника.
Що я отримала на кафедрі? Радикально іншу, нову теорію управління і ряд суттєвих навчальних
дисциплін, з якими просто не була знайома. Пригадую своє здивування, коли Ольга Жук вчила нас
складати звіт про власний  капітал і я собі подумала, для чого він мені здався і навіть написала про це в
анкеті- що це зайвий курс викладання, не пов’язаний з бюджетною дисципліною і подумала, що це і є
прикладом того, що наука не пов’язана з практикою. Це було у лютому 2017 року, і от із січня 2018 року
заклад у звітності заповнює цей звіт і відображає у ньому усі свої показники! Навчання виявилось
випереджуючим, а знання зайвими не стали-навпаки. Особливо, коли йде електронна звітність і ти в
цьому мусиш розбиратися. Далі «пішло» тендерне законодавство, психологія управління та інші
дисципліни, що мене навчили фінансової грамотності 

Якимів Оксана Романівна
Продовження



А вже лекції про підприємницьку ознаку в управлінні освітою гостьового професора Ягелонського університету
Тадеуша Вавака я усвідомлено «поглинала», бо доти розробила регуляторний документ з надання послуг закладом,
фактично розпочавши займатись цією ознакою, і шукаючи методів, як її зробити законною.
Навряд чи відома ця ознака сучасним директорам освітніх закладів, бо вони хоч і мають високу законодавчу
мотивацію, все ж продовжують бути «сурогатними», отримуючи фінансування, у плануванні і розподілу якого не
беруть участь безпосередньо, а очікують, що їм «вділять» депутати, це так як чоловік приносить зарплату додому і не
дає її жінці, а тещі, а тоді ходить за нею у неділю та й просить на каву чи пиво для себе і жінки, ну яка тут мотивація?
Кілька слів скажу промовистими цифрами і фактами: при вступі на кафедру у 2017 році я прийшла з 1 реалізованим
проектом, зараз, через лише два роки після її закінчення – їх 36! Сума залучених коштів на розвиток закладу
подолала 5 мільйонний рубіж, що на 65% більше від фінансування закладу. Окрім згаданих у відгуку професійних
понять з управління, я володію поняттями власні надходження, державні закупівлі, точка беззбитковості, індекс
інституційної спроможності закладу, фандрайзинг, стратегія, маркетингові продукти, проекти та інше. Спитайте
рядового директора сільської школи без управлінської освіти про ці речі? Якою буде відповідь? Здивування про
вживання у вашому мовленні іноземних слів і не більше.
Вважаю, що розвиток школи управління у регіоні МЕГАПОТРІБНИЙ, особливо молодим людям, адже триває
адмінреформа, формуються ОТГ, директорський корпус змінюється і вже не має статусу пожиттєвого перебування на
посаді – усіх переводять на контракт і дозволяють працювати два терміни по 6 років, а це значить, що будуть ротації і
потрібними будуть управлінці, управлінці нового формату, яким будуть відомі світові технології управління. Я ж
пройшла конкурсний відбір нещодавно- 27 листопада 2019 року в обласній раді, де члени комісії також відзначили
мій здобутий фаховий рівень з управління.
«Виношую» ідею про відкриття на базі очолюваного закладу ліцею менеджменту і управління як первинної ланки
підготовки спеціалістів, які здобуватимуть вищу освіту на рідній кафедрі.

Якимів Оксана Романівна
Продовження



Кілька слів про кафедру та навчання:

Навчання було цікавим та мотивуючим.
Викладачі вміють подати матеріал у

сприйнятних формах, зрозумілих студенту.
Професійність та обізнаність на досить
високому рівні. Дякую їм за отриману

кваліфікацію!
Працюю у трейдинговій компанії, займаємось

гуртовою та роздрібною реалізацією
дизельного палива та бензинів стандарту

Євро5. Посада – директор.

Роки навчання: 2015-2016Освітня програма: бізнес-адмініструванняМісце роботи та посада:трейдингова компанія,займається гуртовою тароздрібною реалізацієюдизельного палива та бензинівстандарту Євро5, директор

Яцук Андрій Миронович


